



NSF Canada Agricultural Certification Company

125 Chancellors Way, Guelph, ON N1G 0E7, Canada



Certification au programme de salubrité des aliments CanadaGAP

NSF Canada Agricultural Certification Company certifie que

Le Petit Mas

60 route 251 , Martinville, Québec, Canada, J0B 2A0

satisfait aux exigences du Programme CanadaGAP, selon une vérification indépendante réalisée par NSF Canada Agricultural Certification Company, assurant la conformité au Guide de gestion du programme CanadaGAP, Version 10.0 et au Guide de salubrité des aliments de CanadaGAP, Version 10.0 pour

Production et emballage d'ail, fleurs d'ail

Option de certification: Option C GFSI-recognized
Date d'audit: 28-Juin -2023 **Date d'émission:** 25-Sep-2023
Date d'échéance du certificat: 22-Déc. -2024
No de certificat: C0332713-CGAPSNGL8
autorisé par: Sarah Krol
Senior Director Global Supply Chain



NSF Canada Agricultural Certification Company (NSF Canada Ag) et le Programme CanadaGAP déclinent toute responsabilité à l'égard des programmes et des installations qui font l'objet d'un audit de même qu'à l'égard de toute activité ou mesure survenant avant ou après l'audit réalisé par NSF Canada Ag. NSF Canada Ag certifie uniquement que l'établissement satisfait aux exigences dans le cadre de l'audit indépendant qu'il a réalisé pour s'assurer de la conformité aux exigences du Programme CanadaGAP de la procédure décrite aux présentes, à la date figurant sur le certificat. NSF Canada Ag et le Programme CanadaGAP déclinent toute responsabilité ou obligation en ce qui a trait à la mise en œuvre ou non par l'établissement des recommandations formulées dans le rapport d'audit. Le logo de CanadaGAP est une marque de certification appartenant au CanAgPlus utilisée avec permission par NSF Canada Ag.



NSF Canada Agricultural Certification Company

125 Chancellors Way, Guelph, ON N1G 0E7, Canada



CanadaGAP Food Safety Certification

NSF Canada Agricultural Certification Company has certified

Le Petit Mas

60 route 251 , Martinville, Québec, Canada, J0B 2A0

as meeting CanadaGAP Program requirements in a third party audit conducted by NSF Canada Agricultural Certification Company, assuring compliance to the CanadaGAP Program Management Manual, Version 10.0 and CanadaGAP Food Safety Manual, 10.0 for

Production & Packing of Garlic, Garlic Scapes

Certification Option: Option C GFSI-recognized
Audit Date: 28-Jun-2023 **Issue Date:** 25-Sep-2023
Certificate Expiry Date: 22-Dec-2024
Certificate Number: C0332713-CGAPSNGL8
Authorized by: Sarah Krol
Senior Director Global Supply Chain



NSF Canada Agricultural Certification Company (NSF Canada Ag) and/or the CanadaGAP Program do not accept any responsibility for the programs and/or the facility being audited nor for any events or actions prior or subsequent to NSF Canada Ag's audit. NSF Canada Ag is only certifying that the facility meets the requirements in a third party audit it has conducted to assure conformance with the CanadaGAP standard for the process described herein, as of the date of this certificate. NSF Canada AG and/or the CanadaGAP Program do not assume any responsibility or liability as to whether the facility does or does not carry out the recommendations as contained in the audit report. The CanadaGAP logo is a certification mark owned by CanAgPlus used under license by NSF Canada Ag.